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Κύριε Υπουργέ, 

Το φαρμακείο του ΕΟΠΥΥ στη Χαλκίδα καλύπτει τις ανάγκες ολόκληρου του νομού Ευβοίας, 

εξυπηρετώντας χιλιάδες ασφαλισμένους, μεταξύ των οποίων σοβαρά ασθενείς που χρειάζονται 

άμεση και απρόσκοπτη πρόσβαση σε φαρμακευτική αγωγή. Ωστόσο, αυτή τη στιγμή, λόγω 

σοβαρής και απαράδεκτης υποστελέχωσης, η λειτουργία του είναι ανεπαρκής και σε αρκετές 

περιπτώσεις αδύνατη. 

Η συνταξιοδότηση της μοναδικής μόνιμης φαρμακοποιού το 2021 δεν συνοδεύτηκε από καμία 

πρόσληψη μόνιμου προσωπικού, και τρία χρόνια μετά, η κατάσταση έχει φτάσει στο 

απροχώρητο. 

Η λειτουργία του φαρμακείου εξαρτάται αποκλειστικά από μία επικουρική φαρμακοποιό, με 

αποτέλεσμα, όταν αυτή απουσιάζει λόγω άδειας ή ασθένειας, το φαρμακείο αδυνατεί να 

εξυπηρετήσει τους ασθενείς, αναγκάζοντάς τους να: 

• Μεταβαίνουν στην Αθήνα για την προμήθεια των φαρμάκων τους. 

• Χρησιμοποιούν υπηρεσίες courier με δική τους χρέωση. 

• Παραδίδουν τις συνταγές σε διοικητικό προσωπικό, το οποίο τις αποστέλλει στον 

ΕΟΠΥΥ στο Ρέντη για αποστολή των φαρμάκων τις επόμενες ημέρες. 

Αυτή η κατάσταση προκαλεί σημαντική ταλαιπωρία, καθυστερήσεις στη θεραπεία και οικονομική 

επιβάρυνση των ασθενών, ιδιαίτερα εκείνων με χρόνια και σοβαρά νοσήματα. 
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Η πρόσληψη μόνιμου φαρμακοποιού στο φαρμακείο του ΕΟΠΥΥ στη Χαλκίδα πρέπει να γίνει 

άμεσα, χωρίς άλλη καθυστέρηση, χωρίς άλλες δικαιολογίες. Η περαιτέρω αδράνεια θέτει σε 

κίνδυνο την υγεία των ασθενών και δημιουργεί σοβαρές ανισότητες στην πρόσβασή τους στη 

φαρμακευτική περίθαλψη. 

Επειδή η απρόσκοπτη πρόσβαση των ασθενών στα απαραίτητα φάρμακά τους αποτελεί 

θεμελιώδες δικαίωμα. 

Επειδή η ολιγωρία του Υπουργείου έχει αφήσει έναν ολόκληρο νομό χωρίς επαρκή 

φαρμακευτική κάλυψη. 

Επειδή η υποστελέχωση του φαρμακείου του ΕΟΠΥΥ στη Χαλκίδα οδηγεί σε σοβαρές 

επιπτώσεις για την υγεία και την ποιότητα ζωής των ασθενών. 

Επειδή η υφιστάμενη κατάσταση υπονομεύει την αξιοπιστία του δημόσιου συστήματος υγείας. 

Ερωτάσθε, 

1. Για ποιο λόγο εδώ και τρία χρόνια δεν έχει προχωρήσει η πρόσληψη μόνιμου 

φαρμακοποιού στο φαρμακείο του ΕΟΠΥΥ στη Χαλκίδα; 

2. Πότε σκοπεύετε να προχωρήσετε επιτέλους στην πρόσληψη, ώστε να διασφαλιστεί η 

απρόσκοπτη λειτουργία του φαρμακείου; 

3. Πώς σκοπεύετε να αντιμετωπίσετε τις άμεσες ανάγκες των ασθενών της Εύβοιας για 

πρόσβαση στα φάρμακά τους, χωρίς να τους αναγκάζετε να πληρώνουν από την τσέπη τους ή 

να μετακινούνται σε άλλες πόλεις; 

4. Υπάρχει σχεδιασμός για την ουσιαστική ενίσχυση των δομών υγείας στην Εύβοια, ή θα 

συνεχίσουμε να βλέπουμε τις ίδιες τραγικές ελλείψεις στο μέλλον; 

 

     Η ερωτώσα βουλευτής 

 

  

                                Καζάνη Αικατερίνη  

 




